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Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenni

Dr. Matolcsy György
nemzetgazdasági miniszter úrna k

„Mennyi pénz kell turizmusfejlesztésre? ”

címmel.

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t ő le, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Turisztikai Célel ő irányzat kerete több mint 846 millió forinttal csökken 2012-ben a z

idei évhez képest .

Mire elegendő ez a keret ?

Mennyi jut ebbő l a Magyar Turizmus Zrt-nek turisztikai marketingre ?

Miért kívánja csökkenteni a hazai turizmus fellendítését támogató forrásokat ?

Véleménye szerint mennyi pénzt kellene e célra fordítani?

Pál Béla

országgyűlési képviselő

MSZP

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2011 . október 11 .
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